
Verslag vergadering landbouwraad 

   

                               20 / 02 / 2020 

 
 

 

Aanwezig: Niels Witvrouwen, Paul Vercammen, Aloïs Fleerackers, Dirk Potters, Wendy 

Verstraelen, Herman Wens, Frans Smets, Liesbet Pieters, Dorien Baeyens, Guy Van de 

Perre, Walter Paepen, Anny Helsen, Jef Noyens, Hilde Van Den Broeck, Michiel Sels 

 

Verontschuldigd: Kris Van De Perre, Kira Nuyts, Maarten Vets 

 

 

 

Agendapunten: 

- Inleiding 

- Toelichting IOK  

- Bespreking huishoudelijk reglement 

- Varia 

 

Inleiding 

De voorzitter leidt de vergadering in. De vergadering start om 20u35. 

 

Asbestbeleid door IOK 

Bert De Busser (medewerker IOK Afvalbeheer) licht het onderwerp toe aan de hand van een 

powerpoint. Deze powerpoint vindt u in bijlage.  

 

Belangrijkste punten: 

- IOK krijgt subsidies van OVAM (=openbare vlaamse afvalstoffen maatschappij) om 

het asbest afbouwbeleid vorm te geven. 

- Tegen 2040 moet Vlaanderen asbestveilig zijn.  

- Via project IOK zijn er 4 containers beschikbaar (of 2 per particulier) per landbouwer. 

Dit komt neer op 1500m² dak. 

- Je mag, onder bepaalde voorwaarden, asbest zelf verwijderen.  

- Momenteel loopt het project voor 3 jaar, waarvan er reeds 1 jaar verstreken is. 

Nadien kan het eventueel nog een jaar verlengt worden. Als ze daarna nog willen 

doorgaan moeten ze opnieuw een dossier indienen 

 

Vragen vanuit de landbouwraad: 

- Hoe kan je het beste asbest herkennen? Dit kan onder andere aan de wafelstructuur 

(ruitjes) aan de onderkant, asbestbloemen (witte aanslag) aan de onderkant, 

bedrukking aan de onderkant (AT: asbasthoudend, NT: niet-asbesthoudend), niet-

asbesthoudend materiaal heeft onderaan een hoekje afgesneden. 

- Is het mogelijk om eerst een klein schuilhok af te breken en daarna beroep te doen 

op de containers? Dit is mogelijk 

- Wie heeft hier recht op? Het mag éénmaal per uniek adres. IOK merkt wel op dat 

1500m² niet altijd voldoende is. Er wordt gewerkt aan een sectorprotocol voor 

landbouw, waar het mogelijk wordt  

- Wat gebeurt er met de containers? Dit gaat naar een klasse 1 stortplaats voor 

gevaarlijk afval. Bij IOK is dit in Houthalen. Hier wordt het gestort en ingekapseld in 

een stortplaats. 

- Komt dit dan niet in contact met het grondwater? De huidige stortplaatsen zijn hier 

op voorzien. Asbestvezel in het water is geen probleem, zolang het maar niet in de 

lucht komt. Asbest eten of drinken is niet gevaarlijk, het is wel gevaarlijk voor de 

longen.  

- Is het storten een tijdelijke stockering? Het is de bedoeling van dit permanent zo te 

laten.  

- Mogen de overals en de stofmaskers bij in de container? Ja 



- Als er een dakgebinte overblijft, mag dit dan niet afgespoten worden, zodat het 

overblijvend materiaal op de grond valt en je het daar kan opkuisen? IOK denkt dat 

het verstandiger is om met een natte doek over de structuur te gaan.  

- Kan er een offerte via het IOK aangevraagd worden voor een dakwerker? Nee 

- In hoeveel gemeenten loopt dit project? 29 (IOK-werkingsgebied) 

- Komt er VLIF tussen? Ja, ook als je dit zelf verwijderd? Ja, enkel een attest van 

erkend verwijderen nodig. Dit kan via het IOK. VLIF is wel enkel voor renovatie, niet 

voor nieuwbouw.  

- Is er een idee hoeveel er is opgeruimd? Het project van IOK heeft plaats voor 16.000 

ton, moeilijk om te zeggen of dit helemaal zal kloppen.  

- Gaan ze het ooit opleggen dat het helemaal weg moet? Mogelijks, in Nederland 

gebeurd dit wel. 

- Blijft de regeling op het containerpark? Ja, 30 platen maximum binnenbrengen, enkel 

hechtgebonden. Van de 30, mag je er 10 gratis binnen brengen.  

- Waar moet je naar toe met niet-asbesthoudende golfplaten? Moeilijk, vaak moet dit 

gewoon bij het asbestafval. Het geraakt weg, maar niet op de correcte manier. 

- Valt een asbestvezel recht naar beneden of gaat dit met de wind mee? Kan met de 

wind meegaan. IOK raad wel aan om er een bache over te trekken. 

 

Moeten we dit extra kenbaar maken bij de landbouwers? In hoeverre is dit al 

gecommuniceerd geweest? Enkel via infoblad 

 

Milieudienst maakt een mailtje op om te versturen naar alle landbouwers om dit kenbaar te 

maken.  

 

Medisch afval door IOK 

Bert De Busser (medewerker IOK Afvalbeheer) licht het onderwerp toe aan de hand van een 

powerpoint. Deze powerpoint vindt u in bijlage.  

 

Belangrijkste punten: 

- Proefproject in onder andere Hoogstraten. 

- 30 euro voor aankoop vat van 50L. Dit kan je dan wegdoen naar een erkend 

ophaalpunt. Hier krijg je een attest. 

- Voorlopig is dit project enkel in Hoogstraten en Ravels van toepassing, dit kan wel 

uitgerold worden naar andere gemeenten.  

 

Vragen: 

- Moeten de dierenartsen het afval officieel meepakken? Enkel als hij de fles achter 

laat.  

- In Kasterlee mogen ze dat op dit moment niet aannemen. Dit kan worden 

voorgelegd aan college en gemeenteraad. Hier moet worden gestemd over het 

retributiereglement. Als dit het geval is, wordt het aangepast en is het van kracht.  

- Zijn er ook grotere vaten beschikbaar? Nee, slechts één formaat. 

- Wat met een leeg flesje? Alles wat in aanraking is geweest met de vloeistof moet in 

de container. De kartonnen doos niet. 

 

De landbouwraad brengt naar de gemeente het advies uit om dit ook in Kasterlee te 

verkrijgen. 

 

Statuten en huishoudelijk reglement 

De voorzitter overloopt de modelstatuten en het huishoudelijk reglement. Opmerkingen 

kunnen worden meegegeven tijdens en na de vergadering (via verslag). Volgende 

vergadering wordt dit officieel goedgekeurd.  

 

Toevoegen: bij vervanging voorzitter of secretaris, eerst vrijwilligers;  

 

Bespreking adviezen college 

De secretaris overloopt de adviezen 



Aanvullend: het gemeentebestuur organiseert een paaswandeling voor de landbouwraad en 

milieuraad in de zone het militair domein. Deze wandeling vindt plaats op 4 april. 

 

Er zijn stroken houtkanten die eventueel als verbinding kunnen gebruikt worden? Dit zal 

niet als landbouwgrond gebruikt kunnen worden. Deze vraag kan gesteld worden tijdens de 

paaswandeling. 

 

 

Varia 

- De gemeente heeft een bomencharter ondertekend. Hier moeten 2460 bomen over 

volledige periode van het charter gepland worden. Worden hier geen 

landbouwgronden voor opgeofferd? Kasterlee heeft bevragingen gedaan bij alle 

partners die hiermee bezig zijn, met hun oefening komen ze al aan 8000 bomen. Dit 

is dus niet direct een probleem.  

- In de maand maart worden de schoolkinderen uitgenodigd op een bedrijf waar ze de 

gevaren van de landbouwvoertuigen kunnen leren kennen. Dit is al gebeurd voor de 

wielertoeristen. Normaal ging dit ook met de OKRA gebeuren, maar hier was geen 

animo voor.  

- Michiel Sels kan niet aanwezig zijn op de paaswandeling.  

- Project agrarisch hergebruik, hoe heeft dit geleefd? Niet veel aanwezigen? Er komen 

wel zitdagen om te bekijken wat er allemaal mogelijk is op jouw bedrijf. Dit zal eind 

mei worden ingepland.  

 

De voorzitter sluit de vergadering af omstreeks 22u28 

 

 

 

De secretaris         De voorzitter  

Michiel Sels         Niels Witvrouwen 

     


